
 

 

      

 

Qalyubeya Governorate 
General Department of Financial Affairs  

Contracts and Procurement Section 

Second Direct Awards Grant Contracts to Develop  

El-Khosoos, Qalyub and Shubra El-Kheima Areas 

 انقهيىبيتيذبفظت 

 نهشئىٌ انًبنيت  انؼبيتالإدارة 

 ة انؼقىد وانًشخزيبثدارإ 

 نخطىيز انثبَيتػقىد انًُخ انًببشزة 

 انخصىص وقهيىة وشبزا انخيًتيُبطق  

 
انذكىيت وانذكىيت الأنًبَيت و بيووريبنً يٍ الاحذبد الأ انخبنيه بذػى تأٌ حؼهٍ ػٍ طزح انًُبقص انقهيىبيتيذبفظت خشزف ح

 كبنخبني: بوبيبَه ، انًصزيت

 

          انفُيت انًظبريف فخخ جهست  انخصىصًُطقت ب أسبسي حؼهيى يذرستوحجهيز  إَشبء أػًبل نًشزوع ػبيت يُبقصت (1

 771111   انًؤقج انخأييٍ قيًت  7112/ 2/ 4 انًىافق انثلاثبء يىو الأسخفسبراث جهست 7112/ 8/ 1انًىافقانثلاثبء  يىو

          .زيب  يص جُيهب   1111 وانًىاصفبث  انشزوط كزاست قيًت ، يصزيب   جُيهب   جُيه

 PDP/DA2/FA01_QUALYUBEYA/Works/D2-KHO2: رقى يُبقصه

 

 الاحيت:  انًىاقغيٍ الاطلاع ػهيهب يًكٍ كزاست انشزوط زجً انؼهى بأٌ ي

 انقهيىبيتيٍ خلال يىقغ انبىابت الأنكخزوَيت نًذبفظت   -1
.gov.eg/SitePages/CitizensHomePage.aspxhttp://www.qaliobia 

  corrigenda-dossier s-urban.net/tender-http://egypt أو يىقغ بزَبيج انخًُيت ببنًشبركه 

نكبئُت بذيىاٌ ، اانقهيىبيت بًذبفظت إدارة انؼقىد وانًشخزيبث  – انًبنيت نهشئىٌ انؼبيت ةالإدارانذصىل ػهً انكزاست يٍ يًكٍ  -7

 (.كىرَيش انُيم –يذيُت بُهب ) انقهيىبيتػبو يذبفظت 

  إدارة انؼقىد وانًشخزيبث – انًبنيت نهشئىٌ انؼبيت الإدارةو حفخخ انًظبريف انفُيت في حًبو انسبػت انثبَيت ػشز ظهزا بًقز

يظزوفيٍ يغهقيٍ أدذهًب فُي يغهق يصذىبب  اث فً و حقذو انؼطبء .ببنًكبٌ و انزّيبٌ انًىضذبٌ بؼبنيه انقهيىبيت تبًذبفظ

 ًغهق.انًبني انًظزوف انوالأخز  % في دبنت انزسى كخأييٍ َهبئي، 5ببنخأييٍ الإبخذائي و يزداد اني َسبت 

 .نهزيبراث انًيذاَيت بزجبء انزجىع نكزاسبث انشزوط 

  ػهً انًىاقغ الأنكخزوَيت انًىضذه ػبنيه وكذنك سيخى إخطبر انشزكبث انخً قبيج  أسخفسبراثاضبفيه و  يؼهىيبثَشز اي سيخى

 .بشزاء كزاسبث انشزوط

Qalyubeya Governorate intends to award the following tender with financial assistance from the 

European Union, German Government and Egyptian Government, the tender is: 

 

1) A Local Open Tender for "Works of Establishing and Equipping a Basic Education Complex in 

El-Khosoos Area". Technical Offers Opening Session on Tuesday 1/ 8/ 2017, Information 

Session on Tuesday4 / 7 /2017, Tender Guarantee is 220000 L.E., Tender Dossier Cost               

is 1000 L.E.  

Tender no.: PDP/DA2/FA01_QUALYUBEYA/Works/D2-KHO2 

 

The tender dossier is available for only preview at the following websites: 

1. Qalyubeya Governorate electronic gate website: 

www.qaliobia.gov.eg/SitePages/CitizensHomePage.aspx 

or the Participatory Development Programme  website: 

 http://egypt-urban.net/tender-dossiers-corrigenda 

2. The tender dossier is available from General Department of Financial Affairs – Contracts and 

Procurement Section in Qalyubeya Governorate located at the Governorate General Court 

(Banha City-Corniche El-Nile). 

 The technical envelops shall be opened at 12:00 noon at the General Department of Financial 

Affairs, Contracts and Procurement Section in Qalyubeya Governorate at the specific dates 

listed above. The tender is to be submitted in two envelopes, technical envelope including the 

tender guarantee, which will be increased to 5% of the contract value in case of awarding as 

performance guarantee and the other is the sealed envelope containing the financial offer. 

 For field visits please refer to each tender dossier individually. 

 Possible additional information and/or clarifications/questions shall be published on the above 

mentioned websites, also tenderers who purchased the tender dossiers shall be informed with 

these further information. 
 

“This document has been produced with the financial assistance of the European Union and the German Government. The contents of this document are the sole responsibility of Cairo 
Governorate and can under no circumstances be regarded as reflecting the position of the European Union and/or the German Government.”  

      

 وكيل أول الوزارة         مدير عام                مدير             
 السكرتير العام         الشؤن المالية والإدارية      العقود والمشتريات    

 كيدكتور/ فرحات السب      محاسب/ عادل محمد صبره     محاسب/ عماد الدين عبد الغفار
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